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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

"Mennyi pénzt kért vissza a kórházaktól a Minisztérium 2?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A .K/191. számon benyújtott, ,,Mennyi pénzt kért vissza a kórházaktól a Minisztérium?" című
kérdésemre adott válaszát köszönettel megkaptam, ugyanakkor a választ nem találtam kielégítőnek.

Tisztelt Miniszter. Úr!

A kórházaktól elvont pénzösszeg kapcsán kérem, hogy az alábbi kérdésemre konkrét választ adjon:

- Mely kórházaktól, és mekkora összeget vontak vissza az április 9-ei rendelkezéssel?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. július 23.
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